

Mortenn Christiansen



Mortenn Christiansen, recently crowned champion of comedy at FISM 2022, shares with Jonah his unique journey in the world of magic, having grown up without magician role models to inspire him to push his own limits.

At the age of twelve, Mortenn discovered a local magic shop that would become his favorite place, eventually hiring him due to his dedication. He even learned English there, essential for understanding magic instructions, thus initiating his path in local competitions despite his initial lack of interest in performance.

Mortenn's innovative approach to magic has captivated audiences worldwide, earning him a well-deserved reputation as a trailblazer in the industry. He challenges the paradigm of the necessity for every magician to perform, highlighting the strange pressure on those who simply want to learn the art of magic.

He encourages everyone to study and practice magic for

themselves, emphasizing originality and perseverance as keys to success.

In conclusion, Mortenn appreciates the adaptability of the magic community. He urges to aim higher, to create in an original way, and to always think about impressing intelligently rather than simply deceiving.



Mortenn Christiansen



Mortenn Christiansen, récemment couronné champion de comédie au FSM 2022, partage avec Jonah son parcours unique dans le monde de la magie, ayant grandi sans modèles de magiciens pour l'inspirer à repousser ses propres limites.

À l'âge de douze ans, Mortenn a découvert une boutique de magie locale qui deviendra son endroit préféré et qui finira par l'embaucher en raison de son dévouement. Il y a même appris l'anglais, essentiel pour comprendre les instructions de magie, initiant ainsi son chemin dans les compétitions locales malgré son manque initial d'intérêt pour les performances.

L'approche innovante de Mortenn envers la magie a captivé des audiences du monde entier, lui valant une réputation bien méritée de pionnier dans l'industrie. Il remet en question le paradigme selon lequel chaque magicien doit se produire, soulignant la pression étrange exercée sur ceux qui souhaitent simplement apprendre l'art de la magie.

Il encourage chacun à étudier et à pratiquer la magie pour soi-même, en mettant l'accent sur l'originalité et la persévérance comme clés du succès. En conclusion, Mortenn apprécie l'adaptabilité de la communauté magique. Il incite à viser plus haut, à créer de manière originale, et à toujours penser à impressionner intelligemment plutôt qu'à simplement tromper.

